
 

0 

IZVRŠNI ODBOR 
ZAJEDNICA SPORTSKIH UDRUGA GRADA RIJEKE  
"RIJEČKI SPORTSKI SAVEZ", Rijeka, Verdieva 11/III,  
Rijeka, 13.07.2023.g. 
 

ZAPISNIK 
SA 19. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  
u mandatnom razdoblju 2020.g. do 2024.g. 

 
ZAJEDNICE SPORTSKIH UDRUGA GRADA RIJEKE "RIJEČKI SPORTSKI SAVEZ", koja 

se održala 13.07.2023.g. (četvrtak) godine početkom u 14.00 sati  
 u prostorijama 

Riječkog sportskog saveza, Verdieva 11/III, Rijeka 
 

Prisutni člnovi Izvršnog odbora: 
1. Gđa. Dorotea Pešić Bukovac, predsjednica  
2. Gđa. Sanja Pavić, potpredsjednica 
3. Gđa. Iva Florjančič, član  
4. G. Vladimir Cvjetan, član 
5. G. Zoran Oštrić, član 
6. G. Lores Agotić, član 
7. G. Miroslav Pavlović, član 

 
Opravdali izostanak: 

1. G. Ivan Vukić, potpredsjednik 
2. G. Samir Barać, član 
3. G. Velimir Liverić, član 
4. G. Febo Marinelli, član 

 
 

DNEVNI RED: 

  
1. Verifikacija Zapisnika sa 18. sjednice Izvršnog odbora Riječkog sportskog saveza 

2. Odluka o obustavi i povratu doznake namjenskih proračunskih sredstava po Ugovoru broj 
JP-TNS-69/2023 o sufinanciranju programa javnih potreba u sportu u 2023. godini unutar 
aktivnosti "Treninzi i natjecanja sportaša"  

3. Razno 
 

                                     
Predsjedavajuća Izvršnog odbora, gđa Dorotea Pešić Bukovac,  otvara 19. sjednicu Izvršnog odbora te 
izvješćuje da je sjednica sazvana temeljem odredbama Statuta RSS, obavještava prisutne da Izvršni odbor 
ima propisani kvorum,  te može valjano odlučivati o svim točkama dnevnog reda. 
Popis prisutnih članova prilaže se ovom zapisniku.    
 
Predsjedavajuća predlaže usvajanje dnevnog reda kao i točke pod razno te je tada pročitala dnevni red u 
cijelosti te je predložila njegovo usvajanje s kojim su se ostali članovi Izvršnog odbora složili. 
                                                         
TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 18. sjednice Izvršnog odbora Riječkog sportskog saveza  
 
Pod točkom 1. dnevnog reda članovima IO dostavljen je Zapisnik sa 18. sjednice Izvršnog odbora 
Riječkog sportskog saveza na verifikaciju i usvajanje. 

 
IO RSS-a je glasovanjem članova Izvršnog odbora usvojio jednoglasno, bez nadopuna i primjedbi 
Zapisnik sa 18. sjednice Izvršnog odbora, a sve prema tekstu predmetnog dokumenta dostavljenom IO u 
materijalima za sjednicu. 

Zaključak: 
Verificiran (potpisan) je i jednoglasno usvojen zapisnik sa 18. sjednice Izvršnog odbora Riječkog 
sportskog saveza. 
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TOČKA 2. Odluka o obustavi i povratu doznake namjenskih proračunskih sredstava po Ugovoru 

broj JP-TNS-69/2023 o sufinanciranju programa javnih potreba u sportu u 2023. godini unutar 
aktivnosti "Treninzi i natjecanja sportaša"  
 
Predsjedavajuća pojašnjava:  

Temeljem uvida u Registar neprofitnih organizacija pri Ministarstvu financija vidljivo je da je zadnji 
dostupan financijski izvještaj predan od strane Streljačkog društva „3. maj“ Godišnji financijski 
izvještaj o primicima i izdacima za 2018. godinu. Svaka udruga koja se prijavila na Javni poziv za 
sufinanciranje aktivnosti Treninzi i natjecanja za 2023. godinu potpisala je Opću izjavu gdje se Ovlaštena 
osoba prijavitelja pod materijalnom, kaznenom i moralnom odgovornošću potvrđuje i izjavljuje da: u 
skladu sa Statutom udruge i svim zakonskim odredbama Republike Hrvatske, pod punom odgovornošću 
potvrđuje da su svi podaci navedeni u obrascima točni. 
Da bi koristila sredstva iz javnih izvora udruga (Streljačko društvo „3. maj“) mora voditi transparentno 
financijsko poslovanje što dokazuje upisom u Registar neprofitnih organizacija koji vodi Ministarstvo 
financija, kao javnu bazu i središnji izvor podataka o neprofitnoj organizaciji potrebnih za utvrđivanje i 
praćenje obveze sastavljanja i podnošenja financijskih izvještaja, a mi kao davatelji sredstava kontroliramo 
istu. Iako su potpisali opću izjavu u kojoj pod materijalnom, kaznenom i moralnom odgovornošću izjavili 
da udrugu vode u skladu sa svim zakonskim odredbama nisu već 4 godine predali završni račun. 
Nadalje, u Kriterijima i Pravilniku za prijavu na Program javnih potreba u sportu je navedeno da je udruga 
dužna voditi transparentno financijsko poslovanje u skladu sa svim zakonima te se novčana sredstva 
dodijeljena Streljačkog klubu „3. maj“ u iznosu od 778,00 eura ne mogu realizirati u 2023. godini. Budući 
da su u prvom kvartalu doznačena sredstva kao akontacija u iznosu od 195,00 eura nužno je da ta 
sredstava budu vraćena u proračun odnosno na račun RSS-a IBAN HR3924880011100116312 kod BKS 
banke, a koja mogu biti vraćena u cijelom iznosu ili u obrocima, po dogovoru. 

 
Članovi Izvršnog odbora su se složili i jednoglasno donijeli: 
Odluku o obustavi i povratu doznake namjenskih proračunskih sredstava po Ugovoru broj JP-
TNS-69/2023 o sufinanciranju programa javnih potreba u sportu u 2023. godini unutar aktivnosti 
"Treninzi i natjecanja sportaša" za Streljačko društvo 3. Maj. 
 
Ova Odluka stupa na snagu s danom donošenja. 
 
Nadalje pojašnjavamo da Kendo klub Rijeka koji godinama poštuje i izvršava sve ugovorne i zakonske 
obveze, da ove godine zbog greške nisu uspjeli ovjeriti i predati na Finu izrađen završni račun.  
Kendo klub Rijeka na kraju ipak nije predao završni račun za 2022. godinu odnosno nije predan ovjeren s 
FINE. Dostavili su neovjereni završni račun.  
Kendo klub Rijeka do sada nikada nije kršio svoje obaveze i uvijek su predavali izvještaje na vrijeme, prvu 
godinu da nisu predali završni ovjereni račun. Radi smrtnog slučaja u obitelji i nesporazum s njihovim 
računovođom u tom trenutku, poslali su završni račun koji nije bio ovjeren od strane FINE. 
U članku 3. Ugovora za 2022. godinu piše da „Nositelj programa obvezuje se raspolagatelju sredstvima 
dostaviti presliku godišnjeg financijskog izvještaja za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2022. godine, 
dostavljenog Ministarstvu financija RH, i to najkasnije do 10. ožujka 2023. godine.“ 
 
Članovi Izvršnog odbora su se jednoglasno složili da: 
-da se Kendo klubu “Rijeka”, uz opasku na oprez za sljedeću godinu, odobri daljnje sufiananciranje po 

Ugovoru za 2023. godinu radi nesporazuma s računovodstvenim servisom van RSS-a, a klub je sve 

prijašnje godine, od primanja u RSS, uredno predavao sva financijska i programska izvješća. 

 
Točka 3. Razno  
 
Formiranje radne skupine za ažuriranje Pravilnika za ostvarivanje rezultata na međunarodnim 
natjecanjima.  
Odluka o rasporedu  sredstava sa pozicije „Nagrađivanje sportaša“  prebacuje se za slijedeći Izvršni odbor. 
 
Utvrđuje se da je Dnevni red iscrpljen i zatvara se 19. sjednica Izvršnog odbora Zajednice. 
Svi prilozi po točkama Dnevnog reda dio su ovog zapisnika. 
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                                                                                          Predsjednica Izvršnog odbora 
                                                               Dorotea Pešić Bukovac   
        

                                                          
                                                                                      
Zapisnik sastavila: 
Snježana Božić Pajić, mag.iur                                                                                        
                                                                                       


